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Protokół Nr 34/2022 z XXXIV posiedzenia Komitetu Monitorującego Regionalny 
Program Operacyjny Województwa Lubelskiego na lata 2014-2020 w dniu 19 
grudnia 2022 r. 

XXXIV posiedzenie Komitetu Monitorującego Regionalny Program Operacyjny Województwa 

Lubelskiego na lata 2014-2020 (KM RPO, Komitet) odbyło się w dniu 19 grudnia 2022 r., w 

godzinach 11.00 - 15.30 w Sali konferencyjnej Urzędu Marszałkowskiego w Lublinie przy ul. 

Stefczyka 3b.  

Wszyscy Członkowie i Obserwatorzy KM RPO zostali poinformowani o zwołanym 

posiedzeniu, a obecna większość gwarantowała prawomocność podejmowanych uchwał i 

postanowień KM RPO (zachowane kworum). Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do 

niniejszego protokołu.  

Posiedzenie otworzył Pan Jarosław Stawiarski, Przewodniczący Komitetu Monitorującego, 

Marszałek Województwa Lubelskiego, który powitał wszystkich zgromadzonych oraz tytułem 

wstępu poinformował, że 24 listopada 2022 r. Komisja Europejska zatwierdziła program 

Fundusze Europejskie dla Lubelskiego 2021-2027, jako pierwszy program regionalny w 

Polsce. Marszałek Województwa poinformował także, że w pierwszej połowie grudnia 2022 r. 

wpłynęły zaliczki na realizację programu Fundusze Europejskie dla Lubelskiego 2021-2027, 

wypłacone przez Komisję Europejską. Marszałek Województwa zaznaczył, że jako region 

jesteśmy obecnie na pierwszym miejscu w Polsce, jeśli chodzi o wydatkowanie środków z 

perspektywy finansowej 2014-2020 oraz zaawansowanie prac związanych 

z przygotowaniem programu Fundusze Europejskie dla Lubelskiego 2021-2027. Korzystając 

z okazji, podziękował Pani Annie Brzyskiej, Dyrektor Departamentu Zarządzania RPO (DZ 

RPO), a także wszystkim zgromadzonym, za pracę nad przygotowaniem programu. 

Następnie, w związku ze zbliżającymi się Świętami Bożego Narodzenia, Przewodniczący 

Komitetu złożył wszystkim zebranym najserdeczniejsze życzenia.  

Po kilku słowach wstępu, Przewodniczący KM RPO przekazał głos Pani Annie Brzyskiej, 

Zastępcy Przewodniczącego Komitetu, Dyrektor DZ RPO, która przeszła do sprawdzenia 

obecności. Po zliczeniu głosów, Pani Anna Brzyska poinformowała o obecności 26 z 38 

osób, w związku z czym zostało zachowane kworum.  

Następnie Pani Anna Brzyska, Zastępca Przewodniczącego Komitetu, przeszła do drugiego 

punktu posiedzenia, jakim było przyjęcie porządku obrad.  
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Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia Komitetu Monitorującego Regionalny Program Operacyjny 

Województwa Lubelskiego na lata 2014-2020. 

2. Przyjęcie porządku obrad XXXIV - go posiedzenia Komitetu Monitorującego RPO WL. 

3. Przedstawienie Informacji o planowanych działaniach informacyjnych i komunikacyjnych 

na rok 2023 - prezentacja. Dyskusja, głosowanie w przedmiocie przyjęcia uchwały. 

4. Przedstawienie aktualizacji Planu ewaluacji Regionalnego Programu Operacyjnego 

Województwa Lubelskiego na lata 2014-2020 - prezentacja. Dyskusja, głosowanie  

w przedmiocie przyjęcia uchwały. 

5. Przedstawienie informacji dotyczącej sprawozdania zawierającego podsumowanie 

wyników ewaluacji przeprowadzonych podczas okresu programowania 2014-2020 - 

prezentacja i dyskusja. 

6. Prezentacja wyników z realizacji badania ewaluacyjnego pn. „Ewaluacja wpływu wsparcia 

w ramach Osi 2 Cyfrowe Lubelskie w RPO WL 2014-2020” - prezentacja i dyskusja. 

7. Prezentacja wyników z realizacji badania ewaluacyjnego pn. „Ocena wpływu wsparcia 

oferowanego w ramach 11 Osi priorytetowej RPO WL 2014-2020” - prezentacja i 

dyskusja. 

8. Przedstawienie informacji dotyczącej stanu wdrażania REACT-EU w realizacji Działania 

15.1 Wsparcie przedsiębiorstw w zakresie energetyki, które wdrażane jest przez Lubelską 

Agencję Wspierania Przedsiębiorczości w Lublinie - prezentacja i dyskusja. 

9. Przedstawienie informacji dotyczącej stanu wdrażania REACT-EU projektu pn. „Rozwój  

i podniesienie jakości usług medycznych Wojewódzkiego Ośrodka Medycyny Pracy 

centrum profilaktyczno-leczniczego w Lublinie poprzez rozbudowę infrastruktury  

i doposażenie bloku C w związku ze zwalczaniem skutków pandemii Covid-19”, którego 

beneficjentem jest Wojewódzki Ośrodek Medycyny Pracy w Lublinie - prezentacja  

i dyskusja. 

10. Prezentacja postępów w realizacji projektu pn. „Zintegrowane Centrum Komunikacyjne 

dla Lubelskiego Obszaru Funkcjonalnego” - prezentacja i dyskusja. 

11. Przedstawienie informacji dotyczącej stanu wdrażania Regionalnego Programu 

Operacyjnego Województwa Lubelskiego na lata 2014-2020 - prezentacja i dyskusja. 

12. Przedstawienie informacji o programie Fundusze Europejskie dla Lubelskiego 2021-2027 

- prezentacja i dyskusja. 

13. Sprawy różne. 

14.  Zamknięcie posiedzenia. 

Wobec braku zastrzeżeń, KM RPO w drodze głosowania przyjął jednogłośnie 

zaproponowany porządek obrad.  

 

Następnie Pani Anna Brzyska, Zastępca Przewodniczącego Komitetu, przeszła do trzeciego 

punktu obrad, jakim było przedstawienie Informacji o planowanych działaniach 

informacyjnych i komunikacyjnych na rok 2023. Przedmiotowe zagadnienie zostało 
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omówione przez Panią Magdalenę Urbankiewicz-Staszczak, Zastępcę Dyrektora DZ RPO, w 

oparciu o prezentację multimedialną, która stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.  

Po prezentacji Informacji o planowanych działaniach informacyjnych i komunikacyjnych na 

rok 2023, Pani Anna Brzyska, Zastępca Przewodniczącego Komitetu Monitorującego, 

zaprosiła uczestników spotkania do udziału w dyskusji.  

Głos zabrał Pan Stanisław Bodys, Przedstawiciel Unii Miasteczek Polskich, Członek KM 

RPO, który odnosząc się do Informacji o planowanych działaniach informacyjnych  

i komunikacyjnych na rok 2023 stwierdził, że zaplanowane w niej działania są słuszne. 

Podkreślił również, że niezwykle istotne są przedsięwzięcia podnoszące świadomość 

cyfrową, a komunikacja elektroniczna jest pożądana.  

W związku z brakiem dalszych głosów w dyskusji, Pani Anna Brzyska, Zastępca 

Przewodniczącego Komitetu Monitorującego, poddała pod głosowanie projekt Uchwały  

nr 363/2022 Komitetu Monitorującego Regionalny Program Operacyjny Województwa 

Lubelskiego na lata 2014-2020 z dnia 19 grudnia 2022 r. w sprawie zaopiniowania Informacji 

o planowanych działaniach informacyjnych i komunikacyjnych na rok 2023.  

Uchwałę przyjęto w wyniku głosowania: 28 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów 

„wstrzymujących się”. Uchwała stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  

Po zakończonym głosowaniu, Pani Anna Brzyska, Zastępca Przewodniczącego Komitetu 

Monitorującego, przeszła do czwartego punktu porządku obrad, czyli do przedstawienia 

aktualizacji Planu ewaluacji Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 

Lubelskiego na lata 2014-2020. Powyższe zagadnienie zostało omówione przez Panią 

Magdalenę Urbankiewicz-Staszczak, Zastępcę Dyrektora DZ RPO, w oparciu o prezentację 

multimedialną, która stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.  

Po prezentacji aktualizacji Planu ewaluacji Regionalnego Programu Operacyjnego 

Województwa Lubelskiego na lata 2014-2020, Pani Anna Brzyska, Zastępca 

Przewodniczącego Komitetu Monitorującego, zaprosiła uczestników spotkania do udziału w 

dyskusji.  

W związku z brakiem głosów w dyskusji, Pani Anna Brzyska poddała pod głosowanie projekt 

Uchwały nr 364/2022 Komitetu Monitorującego Regionalny Program Operacyjny 

Województwa Lubelskiego na lata 2014-2020 z dnia 19 grudnia 2022 r. w sprawie 

zatwierdzenia zaktualizowanego Planu Ewaluacji Regionalnego Programu Operacyjnego 

Województwa Lubelskiego na lata 2014-2020. 

Uchwałę przyjęto w wyniku głosowania: 27 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów 

„wstrzymujących się”. Uchwała stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  

Po zakończonym głosowaniu, Pani Anna Brzyska, Zastępca Przewodniczącego Komitetu 

Monitorującego, przeszła do piątego punktu porządku obrad, czyli przedstawienia informacji 
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dotyczącej sprawozdania zawierającego podsumowanie wyników ewaluacji 

przeprowadzonych podczas okresu programowania 2014-2020. Przedmiotową kwestię 

omówiła Pani Magdalena Urbankiewicz-Staszczak, Zastępca Dyrektora DZ RPO. Powyższe 

zagadnienie zostało omówione w oparciu o prezentację multimedialną, która stanowi 

załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.  

Po wystąpieniu Pani Magdaleny Urbankiewicz-Staszczak, Zastępcy Dyrektora DZ RPO, Pani 

Anna Brzyska, Zastępca Przewodniczącego Komitetu Monitorującego zaprosiła uczestników 

spotkania do udziału w dyskusji.  

W związku z brakiem głosów w dyskusji, Pani Anna Brzyska, Zastępca Przewodniczącego 

Komitetu Monitorującego, przeszła do szóstego punktu porządku obrad, czyli prezentacji 

wyników z realizacji badania ewaluacyjnego pn. „Ewaluacja wpływu wsparcia w ramach Osi 

2 Cyfrowe Lubelskie w RPO WL 2014-2020”. Powyższa kwestia została przedstawiona przez 

Pana Tomasza Klimczaka przedstawiciela Wykonawcy badania, , w oparciu o prezentację 

multimedialną, która stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.  

Po zakończeniu wystąpienia Pana Tomasza Klimczaka, wykonawcy badania, Pani Anna 

Brzyska, Zastępca Przewodniczącego Komitetu Monitorującego poinformowała, że badanie 

zostało zaakceptowane przez DZ RPO w dniu 4 lipca 2022 r., a wynikające z niego wnioski 

są niezwykle istotne. Na szczególną uwagę zasługuje fakt uruchomienia ponad 1156 e-

usług, z których 90% to nowe usługi, które pozwoliły użytkownikom wprowadzić szereg 

korzystnych rozwiązań technologicznych. Wszystkie rekomendacje z badania były bardzo 

wnikliwie omawiane oraz zostały zaimplementowane w programie Fundusze Europejskie dla 

Lubelskiego na lata 2021-2027. Pani Anna Brzyska poinformowała również o kontynuacji 

projektu E-geodezja, który do końca 2023 roku umożliwi ucyfrowienie 73% obszaru naszego 

województwa. Wspomniany projekt jest projektem strategicznym, który został wpisany do 

Kontraktu Programowego dla Województwa Lubelskiego.  

W związku z brakiem głosów w dyskusji, Pani Anna Brzyska, Zastępca Przewodniczącego 

Komitetu Monitorującego, przeszła do siódmego punktu porządku obrad, czyli prezentacji 

wyników z realizacji badania ewaluacyjnego pn. „Ocena wpływu wsparcia oferowanego w 

ramach 11 Osi priorytetowej RPO WL 2014-2020”. Prezentacja stanowiąca załącznik nr 8, 

została omówiona przez Pana Piotra Stronkowskiego, przedstawiciela Wykonawcy badania.  

Po zakończeniu wystąpienia Pana Piotra Stronkowskiego, Pani Anna Brzyska w nawiązaniu 

do przedstawionych informacji poinformowała, że przedmiotowe badanie zostało przyjęte 

przez DZ RPO w dniu 23 listopada 2022 r., a dzięki stałemu kontaktowi z wykonawcami 

badania ewaluacyjnego, większość rekomendacji została ujęta w programie Fundusze 

Europejskie dla Lubelskiego 2021-2027, natomiast pozostałe zostaną ujęte w kryteriach 

wyboru projektów. Pani Anna Brzyska zaznaczyła, że DZ RPO jednoznacznie zgadza się z 

rekomendacjami w zakresie indywidualizacji wsparcia, w szczególności w Działaniu 11.1, 
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które realizowane jest przez Wojewódzki Urząd Pracy, a doświadczenia zdobyte podczas 

jego realizacji pokazują, że uczestnicy objęci wsparciem wymagają indywidualnego 

podejścia. W perspektywie 2021-2027 Województwo Lubelskie zamierza zrealizować projekt 

strategiczny, który będzie wdrażany przez Regionalny Ośrodek Polityki Społecznej, a swoim 

działaniem obejmie osoby powyżej 65 roku życia. Pani Anna Brzyska podkreśliła, że 

zadaniem Regionalnych Programów Zdrowotnych (RPZ) nie jest leczenie, tylko podnoszenie 

świadomości w obszarze zdrowia, identyfikacja diagnozy oraz dalsze postępowanie po jej 

otrzymaniu. Istotną zmianą wprowadzoną w perspektywie 2021-2027, będzie uznanie 

kosztów stworzenia i realizacji RPZ za koszty kwalifikowalne. 

W związku z brakiem głosów w dyskusji, Pani Anna Brzyska, Zastępca Przewodniczącego 

Komitetu Monitorującego, przeszła do ósmego punktu porządku obrad, czyli przedstawienia 

informacji dotyczącej stanu wdrażania REACT-EU w realizacji Działania 15.1 Wsparcie 

przedsiębiorstw w zakresie energetyki, które wdrażane jest przez Lubelską Agencję 

Wspierania Przedsiębiorczości w Lublinie (LAWP). Przedmiotowe zagadnienie zostało 

omówione przez Pana Marka Neckiera, Dyrektora LAWP w oparciu o prezentację 

multimedialną, która stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu.  

Po prezentacji Pana Marka Neckiera, Pani Anna Brzyska, Zastępca Przewodniczącego 

Komitetu Monitorującego przypomniała, że głównym celem instrumentu REACT-EU jest 

szybkie wsparcie postcovidowe przedsiębiorców z województwa lubelskiego. W ramach 

Działania 15.1 do końca 2022 roku zostaną przekazane do certyfikacji do Komisji 

Europejskiej środki w wysokości 1 165 051,93 euro. 

W związku z brakiem głosów w dyskusji, Pani Anna Brzyska, Zastępca Przewodniczącego 

Komitetu Monitorującego, przeszła do dziewiątego punktu porządku obrad, czyli 

przedstawienia informacji dotyczącej stanu wdrażania instrumentu REACT-EU w ramach 

projektu pn. „Rozwój i podniesienie jakości usług medycznych Wojewódzkiego Ośrodka 

Medycyny Pracy centrum profilaktyczno-leczniczego w Lublinie poprzez rozbudowę 

infrastruktury i doposażenie bloku C w związku ze zwalczaniem skutków pandemii Covid-19”, 

którego beneficjentem jest Wojewódzki Ośrodek Medycyny Pracy w Lublinie (WOMP). 

Prezentację, która stanowi załącznik nr 10 do niniejszego raportu, przedstawiły: Pani Anna 

Rutczyńska-Rumińska, Dyrektor WOMP oraz Pani Barbara Pawlak-Psujek, Zastępca 

Dyrektora ds. Ekonomicznych w WOMP.  

Po wystąpieniu Pani Anny Rutczyńskiej-Rumińskiej oraz Pani Barbary Pawlak-Psujek, Pani 

Anna Brzyska podziękowała Pani Dyrektor WOMP za ogromne zaangażowanie podczas 

realizacji projektu, który niesie ze sobą ogromną odpowiedzialność. Następnie, Pani Dyrektor 

DZ RPO zaprosiła uczestników spotkania do udziału w dyskusji.  

W związku z brakiem głosów w dyskusji, Pani Anna Brzyska, Zastępca Przewodniczącego 
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Komitetu Monitorującego, przeszła do dziesiątego punktu porządku obrad, czyli 

przedstawienia postępów w realizacji projektu pn. „Zintegrowane Centrum Komunikacyjne 

dla Lubelskiego Obszaru Funkcjonalnego”. Powyższa kwestia została omówiona przez Panią 

Bernadetę Krzysztofik, Dyrektor Wydziału Funduszy Europejskich Urzędu Miasta Lublin, w 

oparciu o prezentację multimedialną, która stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 

Po zakończeniu wystąpienia Pani Bernadety Krzysztofik, Dyrektor Wydziału Funduszy 

Europejskich Urzędu Miasta Lublin, Pani Anna Brzyska, Zastępca Przewodniczącego 

Komitetu Monitorującego zaznaczyła, że zauważalny jest ogromny postęp w realizacji 

przedstawianej inwestycji, a następnie zaprosiła uczestników spotkania do udziału w 

dyskusji.  

Głos zabrał Pan Artur Szymczyk, Zastępca Prezydenta Miasta Lublin ds. Inwestycji i 

Rozwoju, Członek KM RPO, który w nawiązaniu do przedstawionych informacji uzupełnił, że 

w chwili obecnej powtarzane jest postępowanie przetargowe w sprawie przedłużenia ul. 

Lubelskiego Lipca ’80, która stanowi istotny element ciągu komunikacyjnego dla sprawnego 

komunikowania pomiędzy Dworcem Metropolitalnym, a pozostałą częścią miasta. Zastępca 

Prezydenta potwierdził cykliczne monitorowanie projektu pod kątem problemów związanych 

z dokumentacją projektową oraz dotrzymywaniem terminów.  

Następnie głos zabrał Pan Henryk Łucjan, Przedstawiciel Pracodawców Rzeczypospolitej 

Polskiej, Stały Zastępca Członka KM RPO, który zasygnalizował możliwą problematyczną 

kwestię dotyczącą dużego natężenia ruchu na Rondzie Narodowych Sił Zbrojnych. W tej 

okolicy planowana jest budowa nowego stadionu żużlowego, a w tym miejscu występuje 

zbieg wielu istotnych dla miasta ulic. Zjazd do przedmiotowego ronda znajduje się 

bezpośrednio za mostem, przez co nie ma możliwości poszerzenia drogi w celu udrożnienia 

ruchu. W związku z powyższym, Pan Henryk Łucjan z obawy na ogromne zwiększenie ruchu 

w okolicach Dworca Metropolitalnego, zaapelował do władz miasta o spojrzenie na wszystkie 

inwestycje jako integralną całość oraz przemyślenie ich wpływu na komunikację.  

Do wypowiedzi odniósł się Pan Artur Szymczyk, Zastępca Prezydenta Miasta Lublin ds. 

Inwestycji i Rozwoju, Członek KM RPO informując o tym, że Miasto zdaje sobie sprawę z 

kumulacji ruchu na Rondzie Narodowych Sił Zbrojnych. Odnosząc się do dokumentów, w 

planach jest inwestycja „zielonej trasy”, która prowadziłaby ruch równolegle do ulicy Jana 

Pawła II, jednocześnie umożliwiając skomunikowanie dzielnicy Poręba. W ramach Dworca 

Zachodniego i wykorzystania mechanizmu łączenia różnych funkcji transportowych, 

planowany jest pierwszy etap inwestycji, który polegać ma na zejściu z układem 

komunikacyjnym od ulicy Filaretów, wejście w teren „zielonej trasy”, dojście do Dworca 

Zachodniego i wyjście od ulicy Granitowej. Ta realizacja umożliwi przebudowanie węzła przy 

zbiegu ulicy Nadbystrzyckiej i ulicy Janowskiej.  

W związku z brakiem dalszych głosów w dyskusji, Pani Anna Brzyska, Zastępca 
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Przewodniczącego Komitetu Monitorującego, przeszła do jedenastego punktu porządku 

obrad, czyli przedstawienia informacji dotyczącej stanu wdrażania Regionalnego Programu 

Operacyjnego Województwa Lubelskiego na lata 2014-2020. Prezentację, która stanowi 

załącznik nr 12 do niniejszego raportu przedstawili: Pani Anna Brzyska, Dyrektor DZ RPO; 

Pan Łukasz Budyńczuk, Dyrektor DW EFS; Pan Robert Chmura, Dyrektor DW EFRR; Pani 

Elżbieta Katarzyna Kędzierska, Dyrektor Departamentu Kultury, Edukacji i Dziedzictwa 

Narodowego oraz Pani Aneta Wieprzowska, Wicedyrektor ds. Organizacji i Funduszy 

Wojewódzkiego Urzędu Pracy.  

Po zakończeniu wystąpienia, Pani Anna Brzyska, Zastępca Przewodniczącego Komitetu 

Monitorującego dodała, że wszystkie omawiane w tym punkcie obrad działania są wynikiem 

potrzeb wskazanych przez osoby z Ukrainy przebywające na terenie naszego województwa i 

podlegały wielokrotnym konsultacjom z Konsulem Ukrainy. Następnie zaproszono 

uczestników spotkania do udziału w dyskusji.  

Jako pierwszy głos zabrał Pan Henryk Łucjan, Przedstawiciel Pracodawców 

Rzeczypospolitej Polskiej, Stały Zastępca Członka KM RPO, który pogratulował Pani Annie 

Brzyskiej, Dyrektorowi DZ RPO oraz całemu zespołowi sukcesu we wdrażaniu funduszy 

europejskich, wynegocjowania alokacji z instrumentu REACT-EU, a także potrzebnej i trafnej 

pomocy Ukrainie. Pan Henryk Łucjan podkreślił, że prace nad REACT-EU zbiegły się z 

pracami nad przygotowaniem programu Fundusze Europejskie dla Lubelskiego 2021-2027, 

co stanowiło duże obciążenie dla pracowników Urzędu Marszałkowskiego Województwa 

Lubelskiego (UMWL). Przedstawiciel Pracodawców Rzeczypospolitej Polskiej, z perspektywy 

beneficjenta, zwrócił uwagę na bardzo ważny aspekt, jakim jest dobra współpraca pomiędzy 

UMWL a Beneficjentem. Zaapelował do Dyrekcji DZ RPO o „zwalnianie z twardych 

zabezpieczeń” projektów z perspektywy 2014-2020 i przejście na „zabezpieczenia miękkie”, 

aby ułatwić pracę w nowej perspektywie finansowej. Nawiązując do komunikacji i promocji, 

Pan Henryk Łucjan zaproponował organizowanie konkursów z wiedzy na temat funduszy 

europejskich, kierowanych do uczestników, beneficjentów, jak również do mieszkańców i do 

młodzieży.  

Do wypowiedzi odniosła się Pani Anna Brzyska, Dyrektor DZ RPO, informując o trwających 

pracach nad przygotowywaniem umowy o dofinansowanie na nową perspektywę. Pani 

Dyrektor przypomniała o organizowanych w tym roku piknikach europejskich, podczas 

których odbywały się konkursy dotyczące funduszy europejskich.  

Wydarzenia te cieszyły się dużym zainteresowaniem. Ponadto, od 3 lat UMWL organizuje 

konkursy plastyczne dla dzieci, a podczas ostatniej edycji konkursu wpłynęło ponad 640 

prac.  

W związku z brakiem dalszych głosów w dyskusji, Pani Anna Brzyska, Zastępca 

Przewodniczącego Komitetu Monitorującego, przeszła do dwunastego punktu porządku 
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obrad, czyli do przedstawienia informacji o programie Fundusze Europejskie dla Lubelskiego 

2021-2027. Prezentację stanowiącą załącznik nr 13 do niniejszego protokołu przedstawił 

Pan Piotr Budyńczuk, Zastępca Dyrektora DZ RPO.  

Po przedstawieniu prezentacji, głos zabrała Pani Anna Brzyska, Dyrektor DZ RPO, 

informując o nowym rodzaju wsparcia w latach 2021-2027, jakim będzie wspieranie 

szkolnictwa wyższego zawodowego oraz szkolnictwa wyższego o profilach praktycznych, 

zarówno w przypadku projektów twardych i miękkich. Pani Dyrektor poinformowała 

uczestników spotkania o pracach trwających nad powołaniem Komitetu Monitorującego 

Fundusze Europejskie dla Lubelskiego 2021-2027, który przez jakiś czas będzie działał 

równolegle z obecnym Komitetem.  

Następnie głos zabrała Pani Magdalena Marek, Dyrektor Biura Certyfikacji UMWL, która 

podziękowała Pani Annie Brzyskiej, Dyrektor DZ RPO, za całokształt pracy włożony we 

wdrażanie Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Lubelskiego na lata 2014-

2020 oraz przygotowanie programu Fundusze Europejskie dla Lubelskiego 2021-2027. 

Wobec braku dalszych głosów w dyskusji, pytań oraz wyczerpania punktów w porządku obrad, 

Pani Anna Brzyska, Zastępca Przewodniczącego Komitetu Monitorującego podziękowała 

wszystkim zebranym za udział w obradach i zamknęła XXXIV posiedzenie KM RPO. 
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Anna Brzyska       Jarosław Stawiarski 


